
Fenerbahçe Kadın Voleybol Takım Antrenörü Saç Baş Yoldurdu 

7.Ocak Salı günü Fenerbahçe Kadın Voleybol Takımı CEV Kadınlar Şampiyonlar Ligi D Grubu 5. 

hafta maçında PGE Grot Budowlani Lodz takımı  ile Polonya’nın Lotz kentinde karşılaştı. 

 Fenerbahçe ilk seti vermesine karşılık 3-1 maçı çevirmeyi başardı ve Gurup maçlarının bitmesine 

1 maç kala çeyrek finali garantiledi. Maça damga vuran olay ise Fenerbahçe’nin antrenörü Marco 

Fenoglio’nun yaptığı akıl almaz yanlışlardı. 

 Feneglio Maça Vargas ve Eda’yı yedekte başlattı. Ve 1. Sette hiç öne geçemeyen Fenerbahçe seti 

25-21 kaybetti. Seti kaybetmesine karşılık aynı altıyla 2. Sete başladı. Lotz takımı biraz oyndan düştü ve 

zor da olsa 2 seti Fenerbahçe almayı başardı. Set oynanırken bir ara reji Kaptan Eda’nın görüntüsünü 

ekrana verdi yüzü asık ve endişeliydi.  

 3.Sette Feneglio’nun aklına yanda bekleyen Eda ve Vargas geldi ve ilk altıyı değiştirerek Eda ve 

Vargas ile başladı ve rahat bir oyunla 25-13 lük skorla aldı. Sette Vargas ve Eda çok üst bir oyun sergiledi. 

Son set yine takımda yine 3 değişiklik yaparak başladı. Pasör Bojana Drča, Smaçörler Meliha Diken ve Ana 

Cristina Souza’yı yedeğe aldı yerine yedek pasör Arelya, Lisa Safranova ve Vasileva-Atanasijević ile başladı. 

Fenerbahçe son sette 24-19 öndeyken Vargas arka tura geçti ön turda Pasör Arelya, Eda ve 18 yaşındaki 

Safranova ile 2. Hücumda kaldılar ve seti 26-24 çok zorlanarak aldılar.  

 Burada sevindirici olay maçı alıp yenilgisizlik Unvanı ile devam etmek oldu. Üzücü olay ise Kriz 

anlarını yönetemeyen bu antrenör ile Fenerbahçe’nin işi zor. Maçı vermek için her şeyi yaptı maça yanlış 

başladı. Kriz anlarında oyuncu değiştirmedi. Takıma kötüye giderken hiçbir müdahalede bulunamadı. 

Yedekteki oyuncularını diri tutmak iyi fakat Polonya takımı hiç kötü bir takım değil bu maçta yedeklerini 

deneme zamanı değildi. Eğer 4. Seti Lotz takımı alsaydı 5. Sette Fenerbahçenin hali ne olurdu düşünmek 

bile istemiyorum. 

 Birde Fenerbahçe yönetiminde voleybolu bilen menejer ve yöneticiler var Geçen yılki antrenör 

Lavarini Takımı Ülkemizde şampiyon yapmasına rağmen Cev Kupasında Yapmadığı ikili değişiklik 

nedeniyle maçı kaybetti ve sezon sonunda gönderildi.  

 Bu şekilde devam ederse Feneglio’nun da takımda kalamayacağını düşünüyorum. Zaten voleybol 

çevrelerinin Feneglio Fenerbahçe’ye geldiğinde kafalarında soru işaretleri vardı. Feneglio çalıştırdığı 

Polonya’daki takımı Cev kupasını 9. Bitirmiş, antrenörlüğünün büyük kısmını erkek takımları çalıştırarak 

geçirmiş bir antrenör olarak takımın başına getirilmişti. Bu maç ve birkaç maçta daha gördük ki kriz 

anlarını yönetmekte zayıf kalıyor takım kötüye giderken seyircilerle birlikte o da maçı seyrediyor. Bir 

müdahalede bulunmuyor.  

 Sonuç olarak Fenerbahçe’de tehlike çanları çalıyor. Bir an önce antrenörün değerlendirmesinin 

yapılıp antrenöre gerekli uyarılar yapılmalı ve yoluna devam etmelidir. 

 Bu haftaki yazımı burada sonlandırırken herkese sporla dolu mutlu günler diliyorum. 

 

 

 

 

 



 

https://www.noktagazetesi.com.tr/yazarlar/ahmet-san/marco-fenoglio-ile-ol-maz-sac-bas-yoldurdu-

311769 

 

 

 

 


